
Jaarverslag 2023 - Bestuur afdeling ChristenUnie Amersfoort 

 

 

Jaarverslag 2023 
 
 
 

 

 

Als de HEER het huis niet bouwt, 

vergeefs zwoegen de bouwers; 

als de HEER de stad niet bewaakt, 

vergeefs doet de wachter zijn ronde. 

Terugkijkend op 2023 is er weer veel gebeurd wat we bij de start van het jaar niet hadden kunnen 

bedenken. Qua verkiezingsuitslagen was het voor de CU niet het beste jaar. In de luwte van het 

landelijke politieke ‘geweld’ hebben we als bestuur en fractie geprobeerd om voor de inwoners van 

Amersfoort het goede te zoeken. Daarbij beseffend dat we in alles afhankelijk zijn van onze hemelse 

Vader. 

Het politieke jaar stond landelijk in het teken van de provinciale staten- en waterschapsverkiezingen 

(en daarmee ook van de Eerste Kamer). Uiteindelijk kwam daar ook nog de verkiezing voor een 

nieuwe Tweede Kamer bij, na de val van het kabinet Rutte IV. Regeringsdeelname en 

verantwoordelijkheid nemen bleken uiteindelijk niet beloond en we vielen helaas bij beide 

verkiezingen terug in aantal stemmen. Waar bij de gemeenteraadsverkiezingen van 2022 nog lichte 

groei was te zien, vielen de uitslagen in 2023 ronduit tegen. Leden, fractie en bestuur hebben waar 

mogelijk de landelijke campagne ondersteund met aanwezigheid bij debatten, zichtbaarheid op 

sociale media en op straat in de laatste weken van de campagne. 

De huidige CU-fractie in Amersfoort heeft er nu een eerste volledig jaar opzitten in de coalitie. De 

structuur van gemeenteraadsvergaderingen is gewijzigd en men werkt op thema in commissies. 

Uiteindelijk heeft men door die wijzigingen ook de verdeling van portefeuilles moeten aanpassen 

omdat anders de werklast onevenredig verdeeld is. We zien dat de fractie daar als team goed 

uitkomt. De sfeer en de samenwerking is zeer positief. Er is ruimte voor discussie en tegenspraak en 

uiteindelijk is de fractie in staat om tot een gedegen en onderbouwd standpunt te komen vanuit CU 

gedachtegoed. 

Tegelijkertijd is de fractie onderdeel van een coalitie en zullen compromissen gesloten moeten 

worden. Het referendum over het parkeerbeleid is daar een voorbeeld van. Waar de fractie voorkeur 

had voor een nieuwe start met betrekking tot dit beleid, wensten de coalitiepartners het 

oorspronkelijke plan gewijzigd aan te nemen. Deze aangepaste versie, met daarbij de uitdrukkelijke 

opdracht aan de wethouder om draagvlak te zoeken in de verschillende wijken, was uiteindelijk dicht 

in de buurt van de wens van de CU om tot een nieuw parkeerbeleid te komen, gedragen door de 

afzonderlijke wijken. Echter is de beeldvorming van een deel van de Amersfoorters dat de coalitie 

onvoldoende heeft geluisterd naar de uitslag van het referendum. Dit is begrijpelijk en hier zullen we 

ook vanuit het bestuur gezamenlijk met de fractie aandacht aan moeten besteden, om uitleg te 

geven en waar mogelijk het vertrouwen te herstellen. 

 

De samenstelling van de fractie is in 2022 veranderd. Jan Steven Eilander heeft vanwege persoonlijke 

omstandigheden de fractie moeten verlaten en Reinier Polinder heeft zijn plek ingenomen. Rianne 



Jaarverslag 2023 - Bestuur afdeling ChristenUnie Amersfoort 

 

Slagboom is toegetreden als buitengewoon fractielid. We zien dat de fractie gewaardeerd wordt 

zowel door coalitie als oppositie, en als team goed functioneert. We waarderen het ook dat zij 

regelmatig via nieuwsbrieven, blogs en vlogs een inkijkje geven in het vaak ingewikkelde politieke 

werk dat ze mogen doen. We zijn dankbaar voor hun bevlogenheid en inzet voor onze stad.  

 

Het bestuur heeft regelmatig de fractievergaderingen bezocht. Ook worden met enige regelmaat 

commissievergaderingen fysiek of online bezocht. Verder zijn er ook weer voortgangsgesprekken 

geweest met de fractieleden, de fractievoorzitter en de voorzitter van het bestuur.  

 

Het bestuur heeft dit jaar vijf keer op locatie vergaderd. Daarnaast zijn er tussendoor nog online 

overleggen geweest. De landelijke congressen zijn bezocht en voor die tijd zijn de moties en 

amendementen besproken en is besproken of we deze konden steunen of niet.  

 

Het politieke café over wonen werd goed bezocht door de leden. CU-wethouder Rutger Dijksterhuis 

gaf een interessant inkijkje in welke vraagstukken er de komende jaren op ons afkomen. We willen 

via deze weg ook onze waardering uitspreken voor het werk van Rutger en zien ook een goede 

samenwerking met de fractie, ieder vanuit de eigen (duale) rol. 

 

In het najaar hebben we het initiatief rondom de buurtkastjes onder de aandacht van de leden 

gebracht. Er is een aantal giften binnengekomen vanuit leden en daarvan zijn voor de buurtkastjes 

goederen ingekocht. In overleg met o.a. de voedselbank hebben we ook informatie achtergelaten 

met daarbij een verwijzing naar instanties waar mensen een meer structurele hulp zouden kunnen 

vinden. 

 

Tot slot hebben Jaap Wisse en Martin Hogendoorn aangegeven in het voorjaar van 2024 het bestuur 

te gaan verlaten. Er worden leden benaderd om zitting te nemen in het bestuur om hun rol in het 

bestuur over te nemen. Met het oog op de komende gemeenteraadsverkiezingen, waarvan de 

voorbereidingen vanaf half 2024 weer zullen worden opgestart, is het belangrijk dat het bestuur op 

korte termijn versterkt wordt. 

 

We willen we onze dank uitspreken voor alle leden die op allerlei verschillende manieren een 

bijdrage hebben geleverd. Van flyers uitdelen in de buurt, het organiseren van een politiek café of 

helpen bij de campagne tot het ondersteunen van de fractie met kennis en kunde. Het is fijn om te 

merken dat we er niet alleen voor staan.  

 

Het bestuur van de afdeling ChristenUnie Amersfoort dankt haar leden voor het geschonken 

vertrouwen. 

 

 

 

 


